



L'AJUNTAMENT INFORMA

AFFECTACIONS AL TRÀNSIT PER LA CAVALCADA DE REIS

Benvolgut/da ciutadà/na,

Li comuniquem que la celebració de la cavalcada de Reis, el pròxim 5 de gener, comportarà restriccions de trànsit de vehicles per tal de garantir el bon funcionament de l'esdeveniment. Aquestes restriccions s'iniciarán mitja hora abans del començament de la cavalcada (previst per a les 18 hores) i afectaran tant als carrers situats dintre de l'itinerari establert com als seus accessos. La circulació s'anirà restablint a mesura que vagi transcorrent la comitiva.

Així, a partir de les 16 hores no es podrà circular per l'avinguda Manuel Girona (entre la plaça del Castell i la plaça Joan XXIII), i a partir de les 17,45 hores no es podrà circular tampoc per la resta de carrers que conformen l'itinerari de la cavalcada: avinguda Constitució (entre la plaça Colom i el carrer Dr. Ferran) i els carrers Dr.Ferran i Arcadi Balaguer. Tampoc es podrà transitar per aquells trams de carrer que van a parar a qualsevol d'aquestes vies a excepció d'entrades a pàrkings.

Afectacions a l'estacionament i aparcaments alternatiu

D'altra banda, per facilitar el pas de les carrosses durant la cavalcada i els seus preparatius, no es podrà aparcar en els següents carrers el 5 de gener:

- avinguda Manuel Girona (entre la plaça del Castell i la plaça Joan XXIII), en ambdós costats.
- pl. Joan XXIII
- avinguda Constitució (entre la plaça de l'Estació i el carrer Dr.Ferran), al costat muntanya.
- c/Dr.Ferran (entre l'avinguda Constitució i el carrer Arcadi Balaguer).
- c/Arcadi Balaguer, entre Dr.Ferran i Dr.Trueta.

Per evitar problemes d'estacionament podrà utilitzar-se el pàrking situat entre el passeig del Ferrocarril, la via del tren i la Ronda de Can Rabadà. Així mateix, s'alliberarà espai de zona blava per a aparcament gratuït a la plaça de la Música, a la plaça de la Democràcia i al tram de carrer Dr.Marañón, entre la plaça Joan XXIII i l'ambulatori.

Per últim, entre les 17 i les 21 hores, la parada de taxis es traslladarà al pàrking davant del camp de futbol de la Via Fèrrria.

Li agraiem la seva col·laboració i li demanem disculpes per avançat per les molèsties que aquestes mesures puguin ocasionar-li.

Castelldefels, 27 de desembre de 2013



EL AYUNTAMIENTO INFORMA

AFFECTACIÓNS AL TRÀFICO PARA LA CABALGATA DE REYES

Apreciado/a ciudadano/a,

Le comunicamos que la celebración de la cabalgata de Reyes, el próximo 5 de enero, comportará restricciones de tráfico de vehículos con la finalidad de garantizar el buen funcionamiento del evento. Estas restricciones se iniciarán media hora antes del comienzo de la cabalgata (previsto para las 18 horas) y afectarán tanto a las calles situadas dentro del itinerario establecido como a sus accesos. La circulación se irá restableciendo a medida que vaya transcurriendo la comitiva.

Así, a partir de las 16 horas no se podrá circular por la avenida Manuel Girona (entre la plaza del Castillo y la plaza Joan XXIII), y a partir de las 17,45 horas no se podrá circular tampoco por el resto de calles que conforman el itinerario de la cabalgata: avenida Constitución (entre la plaza Colón y la calle Dr. Ferran) y las calles Dr. Ferran y Arcadi Balaguer. Tampoco se podrá transitar por aquellos tramos de calle que van a parar a cualquiera de estas vías a excepción de entradas a aparcamientos.

Afectaciones al estacionamiento y aparcamientos alternativo

Por otra parte, para facilitar el paso de las carrozas durante la cabalgata y sus preparativos, no se podrá aparcar en las siguientes calles el 5 de enero:

- Avenida Manuel Girona (entre la plaza del Castillo y la plaza Joan XXIII), en ambos lados.
- Pl. Juan XXIII
- Avenida Constitución (entre la plaza de la Estación y la calle Dr. Ferran), lado montaña.
- c/Dr. Ferran (entre la avenida Constitución y la calle Arcadi Balaguer).
- c/Arcadi Balaguer, entre Dr. Ferran y Dr. Trueta.

Para evitar problemas de estacionamiento podrá utilizarse el párking situado entre el paseo del Ferrocarril, la vía del tren y la Ronda de Can Rabadà. Asimismo, se liberará espacio de zona azul para aparcamiento gratuito en la plaza de la Música, en la plaza de la Democracia y el tramo de calle Dr. Marañoñ, entre la plaza Juan XXIII y el ambulatorio.

Por último, entre las 17 y las 21 horas, la parada de taxis se trasladará al párking delante del campo de fútbol de la Vía Férrea.

Le agradecemos su colaboración y le pedimos disculpas por adelantado por las molestias que estas medidas puedan ocasionarle.

Castelldefels, 27 de diciembre de 2013